

DELIVERANCE FROM DRUNKENNESS

ការបែងចែកពីការធ្លាក់ចុះ

ខិត្តប័ណ្ណដំណឹងល្អនេះត្រូវបានបកប្រែជាមួយកុំព្យូទ័រ។ ប្រសិនបើ
អ្នកអាចកែរកែសំរួលភាសាបានសូមទាក់ទងមកការិយាល័យតា

មរយៈ info@angp.co.za



“

សូមបង្ហាញខ្ញុំនូវអ្នកដែលផឹកច្រើនពេកដែលត្រូវសាកល្បងភេសជ្ជៈ
ថ្មីហើយខ្ញុំនឹងបង្ហាញអ្នកដែលមានការសោកស្តាយនិងសោកស្តាយ
ចំពោះខ្លួនឯងដែលតែងតែបង្កបញ្ហានិងតែងតែត្អូញត្អែរ។ ភ្នែក
របស់គាត់ដូចជាឈាមហើយគាត់មានស្នាមជាំដែលអាចជៀសវាង
បាន។ កុំអោយស្រាល្បួងអ្នកទោះបីវាមានពណ៌ក្រហមសម្បូរបែប
ទោះបីវាបញ្ចេញពន្លឺនៅក្នុងពែងហើយវាក៏ធ្លាក់ចុះយ៉ាងរលូនដែរ។

នៅព្រឹកបន្ទាប់អ្នកនឹងមានអារម្មណ៍ដូចជាប្រសិនបើអ្នកត្រូវបាន
ខាំ **ដោយសត្វពស់ពុលមួយ** ។ ទេសភាពចំលែកនឹងលេចចេញនៅចំ
ពោះមុខអ្នកហើយអ្នកនឹងមិនអាចគិតឬនិយាយបានច្បាស់ឡើយ។
អ្នកនឹងមានអារម្មណ៍ថាអ្នកកំពុងស្ថិតនៅក្នុងមហាសមុទ្រឈឺសមុ
ទ្រលោតឡើងខ្ពស់នៅក្នុងកប៉ាល់បោះចោល។ អ្នកនឹងនិយាយថា I
ខ្ញុំច្បាស់ជាត្រូវគេវាយដំ>

។ ខ្ញុំត្រូវគេវាយដំប៉ុន្តែខ្ញុំមិនចាំទេ។ ហេតុអ្វីបានជាខ្ញុំមិនអាចភ្ញាក់
? ខ្ញុំត្រូវការភេសជ្ជៈមួយទៀត។ (សុភាសិត ២៣: ២៩-៣៥)

នៅក្នុងសួនច្បារអេដែនគ្មានភេសជ្ជៈដែលមានជាតិស្រវឹងនោះទេ។
ការពុករលួយអំពើពុករលួយជំងឺនិងសេចក្តីស្លាប់បានចូលមកក្នុង
ពិភពលោកតាមរយៈអំពើបាបដែលកំពុងរីកចម្រើន។ នៅសម័យ
ល្អអេការបង្កាត់ពូជគឺប្រហែលជាថ្មីហើយផលវិបាករបស់វាមិនត្រូវ
បានគេស្គាល់ទេ។ ការស្រវឹងរបស់គាត់បាននាំបណ្តាសាដល់ស្រុកកា
ណាន។ (លោកុប្បត្តិ ៩: ២០-២៧)

តើព្រះមានបន្ទូលអ្វីអំពីការស្រវឹង!

ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះច្បាស់ណាស់អំពីអំពើបាបនៃការស្រវឹងហើយប្រ
កាសថា៖

«អ្នកប្រមឹកនឹងមិនគ្រង នគរព្រះបានឡើយ»។ (គូរិនថូសទី
១ ៦:១០) ។ លុះត្រាតែគាត់ដាក់ចេញពីទម្លាប់អាក្រក់នេះ។

អាក្រក់នៃគ្រឿងស្រវឹង

ឧបមាថាបុរសម្នាក់មានកូនប្រុសមួយដែលរឹងចចេសនិងបះបោរកូ
នប្រុសដែលមិនគោរពឪពុកម្តាយរបស់ពួកគេទោះបីជាពួកគេដាក់
ទណ្ឌកម្មគាត់ក៏ដោយ។ ឪពុកម្តាយរបស់គាត់ត្រូវនាំគាត់ទៅជួបមេ
ដឹកនាំទីក្រុងដែលគាត់រស់នៅហើយជំនុំជម្រះគាត់។ ពួកគេត្រូវនិ
យាយទៅពួកគេថាកូនប្រុសរបស់យើងរឹងចចេសនិងរឹងចចេសមិ
នព្រមស្តាប់បង្គាប់យើងទេ។ គាត់ខ្លះខ្មាយលុយហើយជាមនុស្សប្រមិ
ក។ អ្នកក្រុងនឹងត្រូវគប់ដុំថ្មសម្លាប់គាត់ដូច្នោះអ្នកនឹងរួចផុតពីអំ
ពើអាក្រក់នេះហើយ»។ (ចោទិយកថា ២១: ១៨-២១)

។ អ្នកនឹងកូនប្រុសរបស់អ្នកមិនត្រូវចូលក្នុងពន្លាជួបព្រះ
អម្ចាស់បន្ទាប់ពីផឹកស្រាឬស្រាបៀរ។ ប្រសិនបើអ្នកធ្វើដូច្នោះអ្នកនឹង

អាល់កុលប្រែមនុស្សម្នាក់ទៅជាក្លោកស្វាតោនិងចុងក្រោយជ្រូក ។

នៅពេលមនុស្សម្នាក់ស្រវឹងបន្តិចមោទនភាពចូលមកក្នុងបេះដូង។ គាត់គិតថាខ្លួនគាត់ឆ្លាតនិងសង្ហាជាងអ្នកដទៃ។ គាត់ក៏គិតថាខ្លួនគាត់ក្លាយជាអ្នកមានហើយចាប់ផ្តើមចាយលុយដោយឈរអ្នកដទៃជីកហើយខ្លះខ្លាយលុយរបស់គាត់ខណៈប្រពន្ធនិងកូនរបស់គាត់ប្រហែលជាឃ្លានខ្វះសម្លៀកបំពាក់និងផ្ទះសមរម្យ។ គាត់មិនដឹងថាមោទនភាពនិងការចង់បាននេះមានឥទ្ធិពលលើគាត់ទេ។ នៅក្នុងក្រសែភ្នែករបស់មនុស្សដទៃទៀតគាត់ដូចជាសត្វក្លោកដែលលាតសន្ធឹងស្លាបរបស់វាដើម្បីបង្ហាញសម្រស់និងពណ៌របស់វា។

បន្ទាប់ពីជីកបន្តិចបន្តែមទៀតគាត់ចាប់ផ្តើមនិយាយច្រើនអំពីខ្លួនគាត់សរសើរខ្លួនឯងនិងធ្វើត្រាប់តាមអ្នកដទៃ។ នៅពេលគាត់ឃើញថាការនិយាយល្ងង់របស់គាត់ធ្វើឱ្យអ្នកដទៃសើចគាត់កាន់តែក្លាហានហើយនិយាយល្ងង់ជាងពេលណាទាំងអស់។ គាត់ចាប់ផ្តើមអួតអំពីអ្វីដែលអស្ចារ្យដែលគាត់មិនដែលធ្វើ។ គាត់មិនដឹងថាគាត់កំពុងធ្វើដូចស្វាទេ។

នៅពេលគាត់បន្តជីកគាត់ចាប់ផ្តើមមានអារម្មណ៍រឹងមាំនិងក្លាហានដូចជាសត្វតោ។ គាត់គិតថាគាត់អាចប្រយុទ្ធប្រឆាំងនឹងនរណាម្នាក់និងមនុស្សគ្រប់គ្នាហើយមិនខ្លាចអ្វីទាំងអស់។ គាត់មានអារម្មណ៍ថាដូចជាក្សហើយបែកហើយវាយអ្វីៗគ្រប់យ៉ាងដែលកើតឡើង។ គាត់មានអារម្មណ៍រីករាយនៅពេលដែលមនុស្សរត់គេចខ្លួនដោយការភ័យខ្លាចនិងភេរវកម្ម។ គាត់ចាប់ផ្តើមគ្រហឹមដូចជាសត្វតោហើយបណ្តាលឱ្យប្រពន្ធនិងកូន ៗ

រត់ចេញពីគាត់ដោយភាពភ័យខ្លាចខណៈពេលដែលគាត់បែកបាក់ផ្ទះហើយចាប់ផ្តើមប្រយុទ្ធគ្រប់គ្នាហើយមិនភ័យខ្លាចក្នុងការចាក់និងកាំបិតរឹកសម្លាប់ចោល។

លើសពីនេះទៀតខណៈពេលដែលគាត់នៅតែបន្តជីកព្រោះស្រាគឺជាភ្លើងប្រើប្រាស់ដែលបង្កើនការស្រែកឃ្លានពួកគេធ្វើឱ្យប៉ះពាល់ដល់គំនិតរបស់គាត់។ ក្បាលរបស់គាត់ចាប់ផ្តើមរិលហើយគាត់ចាប់ផ្តើមរិលរលំពេញខ្លួនដោយមានភ្នែកលេចចេញគាត់ចាប់ផ្តើមមើលឃើញគ្រប់ប្រភេទ។ ភេសជ្ជៈបានប្រសើរឡើងពីគាត់ហើយទីបំផុតគាត់បានក្រាលនៅលើដីដូចជាជ្រូក។ ទីបំផុតក្លោកស្វានិងតោផ្តល់កន្លែ

ងឱ្យសត្វជ្រូក។ គាត់ថែមទាំងចាប់ផ្តើមគ្រហឹមដូចជាជ្រូកហើយដូច្នោះធ្វើឱ្យខ្លួនគាត់ទាបជាងជ្រូក។ នេះគឺជារូបភាពពិតរបស់មនុស្សប្រមឹក។ ដូច្នោះព្រះជាម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលថាអ្នកប្រមឹកនឹងមិនទទួលទឹកដីរបស់ព្រះជាម្ចាស់ជាមត៌កឡើយ។ (គូរិនថូសទី ១ ៦:១០) ។

ការរួចផុតពីការស្រវឹង

មនុស្សប្រមឹកអើយចូរភ្ញាក់ឡើងហើយយំសោក។ យំអ្នកផឹកស្រា។ (យ៉ូអែល ១: ៥)

។ ការសោកសៅនិងការសារភាពពីអំពើបាបដ៏ពិតចំពោះព្រះនឹងជួយអ្នកអោយមានសេរីភាពប្រសិនបើអ្នកជឿលើអំណោយទាននៃសេចក្តីសង្គ្រោះដែលជាកម្មសិទ្ធិរបស់អ្នកតាមរយៈព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ" នៅពេលយប់ពួកគេស្រវឹងហើយ។ ប៉ុន្តែយើងជារបស់ថ្ងៃហើយយើងគួរតែដឹងខ្លួន។ ព្រះជាម្ចាស់មិនបានជ្រើសរើសអោយយើងទទួលរងនូវព្រះពិរោធរបស់ព្រះអង្គទេតែព្រះអង្គបានទទួលការសង្គ្រោះតាមរយៈព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទជាព្រះអម្ចាស់របស់យើង។ ដែលបានស្លាប់សម្រាប់យើង។ (ថែស្សាឡូនីចទី ១ ៥: ៧-១០)

ព្រះយេស៊ូវបានយាងមកជួយសង្គ្រោះមនុស្សមានបាបដែលរួមមានមនុស្សប្រមឹក។ "

ប្រសិនបើព្រះបុត្រាដោះលែងអ្នកនោះអ្នកពិតជាមានសេរីភាព" ។ (យ៉ូហាន ៨:៣៦)

។ ព្រះយេស៊ូវបានមានបន្ទូលទៅកាន់ស្ត្រីនៅស្រុកសាម៉ារីថា៖ «ប្រសិនបើអ្នកបានដឹងតែអ្វីដែល **ព្រះជាម្ចាស់ប្រទានអោយ ...** អ្នកនឹងទូលសុំទ្រង់ហើយទ្រង់នឹងប្រទានទឹកដែលផ្តល់ជីវិតដល់អ្នក »។ អ្នកណាផឹកទឹកដែលខ្ញុំនឹង ឱ្យ អ្នកនោះនឹង **លែងស្រេកទៀតហើយ** ។ ទឹកដែលខ្ញុំនឹងអោយអ្នកនោះនឹងក្លាយទៅជាប្រភពទឹកដែលផ្តល់ទឹកអោយគាត់និងផ្តល់ជីវិតអស់កល្បជានិច្ចដល់គាត់។ (យ៉ូហាន ៤: ១០-១៤)

។ « **បើអ្នកណាស្រេកទឹក** គួរតែមក **ដល់ខ្ញុំ** និងភេសជ្ជៈ។ ដូចមាន ចែងទុកក្នុងគម្ពីរថា

"អ្នកណាជឿលើខ្ញុំអ្នកនោះនឹងមានទឹកផ្តល់ជីវិតដ៏ហូរហៀរចេញពីដួងចិត្តរបស់គាត់" ។ (យ៉ូហាន ៧: ៣៧-៣៨)

។ «បពិត្រព្រះអង្គព្រះអង្គជាព្រះរបស់ទូលបង្គំហើយទូលបង្គំប្រាថ្នាច

ង់បានព្រះអង្គ។ ខ្ញុំទាំងមូលកំពុងចង់បានអ្នក ដូចជាដីស្លុត ហួត
ហែង និង ហួតហែងទឹកព្រលឹងខ្ញុំស្រែកទឹកសម្រាប់អ្នក។ (ទំនុកត
ម៉ឺង ៦៣: ១)

។ «ដូចសត្វក្នាន់ជាប់អន្ទាក់នឹងទឹកហូរត្រជាក់ដូច្នោះឱព្រះជាម្ចាស់
អើយ! ខ្ញុំស្រែកទឹកអ្នក, ព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់។ (ទំនុកតម៉ឺង ៤២:
១ 1-2២) ។

ព្រលឹងអ្នកអានជាទីស្រឡាញ់កំពុងស្រែកទឹកបន្ទាប់ពីព្រះដ៏មាន
ព្រះជន្មរស់ដែលមានតែម្នាក់ឯងអាចបំពេញការស្រែកឃ្លាននោះបា
ន។ ភេសជ្ជៈខ្លាំងនឹងមិនដែលធ្វើទេ។ វាគឺដូចជាបុរសម្នាក់ដែលព្យា
យាមពន្លត់ភ្លើងដោយចាក់ប្រេងបារ៉ាហ្វីនឬប្រេងសាំងលើវា។ មាន
តែព្រះយេស៊ូវទេដែលអាចបំពេញសេចក្តីស្រែកទឹកនៃព្រលឹងរស់នៅ
របស់អ្នកក៏ដូចជា **ស្រែកទឹកផ្សេងទៀតមិនថាវាជាទ្រព្យសម្បត្តិកិត្តិ
នាមអំណាចភាពវិករាយឬស្ត្រីនោះទេ។ "**

អ្នកណាដែលជឿដល់ខ្ញុំនឹងមិនស្រែកទៀត ឡើយ" ។ (យ៉ូហាន
៦:៣៥)

។ មានពរហើយអស់អ្នកដែលមានបំណងចង់ធ្វើអ្វីដែលព្រះតម្រូវ។
ព្រះនឹង **បំពេញ** ឱពួកគេពេញលេញ!

គ្មានអ្វីនៅក្នុងលោកនេះអាចបំពេញនូវសេចក្តីស្រែកទឹកនៃព្រលឹង
មនុស្សបានឡើយ។ មិនថាលុយគោក្របីស្រីស្រាបៀរស្រាផ្លូវជក់រាំឬ
ការសប្បាយនៅលើផែនដីទេដែលអាចផ្តាច់ចិត្តបាន។ ព្រះយេស៊ូជា
នំប៉័ងដែលស្តាប់ចិត្តហើយជាទឹកនៃជីវិត។ ព្រះយេស៊ូមានព្រះបន្ទូល
ទៅគេ ថា:

« **ខ្ញុំនេះហើយជាអាហារដែលផ្តល់ជីវិត** ។ អ្នកណាដែលមកឯខ្ញុំ **នឹង
មិនឃ្លាន** ទៀតឡើយ។ អ្នកណាជឿលើខ្ញុំ **នឹងលែងស្រែក** ទៀតហើយ
។ (យ៉ូហាន ៦:៣៥) ។

សូមមករកព្រះយេស៊ូវសូមមកនៅថ្ងៃនេះ។ ស្រ្តីមនៃទឹកដែលកំពុងរ
ស់នៅកំពុងហូរចេញពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ នៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវបាន
ព្យួរពីឈើឆ្កាងសម្រាប់អ្នកនិងខ្ញុំទ្រង់បានស្រែកថា« **ខ្ញុំស្រែកទឹក** »
។ (យ៉ូហាន ១៩:២៨)

។ ព្រះយេស៊ូវជាប្រភពទឹករស់ហើយបានស្តាប់ដោយការស្រែកឃ្លាន
ដើម្បីដកស្រែកទឹកដែលមានបាបចេញពីអ្នកនិងដើម្បីបំពេញចិត្ត

អ្នក។ សូមលុតជង្គង់ហើយស្រែកអង្វរព្រះជាម្ចាស់នោះព្រះអង្គនឹង
អោយអ្នកជីកពីប្រភពទឹកនៃជីវិត។

« **អ្នកណាដែលស្រែកចូរមក** ចុះ។ ទទួលយកទឹកនៃជីវិតជាអំណោយ
មួយអ្នកណាចង់បាន។ (វិវរណៈ ២២:១៧) ។ ”

អស់អ្នកដែលស្រែកទឹកសូមអញ្ជើញមក” នេះជាទឹក។ (អេសាយ ៥៥:
១) ។ ”

ដូចជាទឹកសាបនាំសេចក្តីអំណរដល់អ្នកដែលស្រែកទឹកដូច្នោះប្រជា
ជនរបស់ព្រះអរសប្បាយនៅពេលដែលទ្រង់សង្គ្រោះពួកគេ”
។ (អេសាយ ១២: ៣) ។

*ខិត្តប័ណ្ណដំណឹងល្អនេះត្រូវបានបកប្រែជាមួយកុំព្យូទ័រ។ ប្រសិនបើអ្នក
អាចកែរកែសំរួលភាសាបានសូមទាក់ទងមកការិយាល័យតាមរ
យ: info@angp.co.za*

ប្រសិនបើអ្នកបានរកឃើញការសង្គ្រោះនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទត្រូវបាន
ប្រទានពរលើមិនដូច្នោះទេតាមរយៈអក្សរសិល្ប៍ដំណឹងល្អរបស់យើងសូ
មប្រាប់ឱ្យយើងដឹង។ យើងចង់អរគុណ ព្រះ ជាមួយអ្នកហើយចង
ចាំអ្នកបន្ថែមទៀតនៅក្នុងការអធិស្ឋានរបស់យើង។ ចំពោះសៀវ
ភៅអក្សរសិល្ប៍ដំណឹងល្អឥតគិតថ្លៃសៀវភៅនិងខិត្តប័ណ្ណដែលមាន
ច្រើនជាង ៥៤០ ភាសា សូមទាក់ទងមកយើងខ្ញុំ ៖

பே: ஐவரபஸ'மந்ஸு



This Gospel tract was translated with a computer. If you can correct or improve the language, please contact the office at info@angp.co.za

E-MAIL: info@angp.co.za

ALL NATIONS GOSPEL PUBLISHERS

P.O. Box 2191, PRETORIA, 0001, R.S.A.

(A Gospel Literature Mission financed by donations)

(Reg. No. 1961/001798/08)